
 آرمان ملی - حسین ردکا: بانوان ورزشکار کشورمان که 
در رقابت های بین المللی افتخارآفرینی می کنند به حمایت 

بیشتری نیاز دارند. 
   شطرنج

تنها دختر شطرنج باز عازم بازی های آسیایی هانگژو گفت: 
از ما هیچ حمایتی نمی شود. مبینا علی نسب در گفت وگو با 
ایسنا در مورد شرایط آماده سازی اش برای حضور در بازی های 
آسیایی هانگژو اظهار کرد: مربی شخصی دارم و با آقای گلی زاده 
و آقای ایدنی برای حضور در بازی های آسیایی تمرین می کنم. 
من فقط در بخش رپید بازی های آسیایی مسابقه می دهم چون 
بخش استاندارد تیمی است و متاسفانه تیم زنان به بازی های 
آسیایی اعزام نمی شود. تنها دختر شطرنج باز عازم بازی های 
آسیایی هانگژو افزود: در حال حاضر متاسفانه اردو، مربی و 
برنامه تمرینی خاصی نداریم. همه چیز برعهده خودمان است . 
البته در همین شرایط از ما انتظار هم دارند. علی نسب در مورد 
پیش بینی اش از کسب مقام بازی های آسیایی گفت: شطرنج 
سالهای زیادی است که در بازی های آسیایی نبوده و بعد از 
چند سال وارد این رویداد شده است. در بخش پسران که خیلی 
شانس داریم اما در بخش دختران جدول سنگین تر است. همه 
حریفانی که در جهان حرفی برای گفتن دارند در این مسابقات 
بازی  می کنند. وی افزود: با توجه به شرایطی که هست شانس 
مقام وجود ندارد. در حقیقت ما هیچ حمایتی نمی شویم. شرایط 
برای ما خیلی سخت است اما همه تلاشم را می کنم که بهترین 
نتیجه حاصل شود. او در پاسخ به این سوال که اگر تیم شطرنج 
 زنان به بازی های آسیایی اعزام می شد شانسی برای کسب 
عنوان نداشت؟ گفت: رقابت در بخش زنان واقعا سخت است. 
تیم های هند، چین و قزاقستان بهترین های جهان هستند که در 
المپیادهای جهانی مدال می گیرند اما تیم ما هم همه تلاشش را 
برای سومی یا چهارمی می کرد. بعد از سال ها غیبت در بازی های 
آسیایی شانس خوبی برای محک تیم ملی زنان بود. وی افزود: 
دختران در فینال مسابقات قهرمانی کشور بازی کردند و همه 
انگیزه شان برای حضور در بازی های آسیایی بود. به هر حال 
بازی های آسیایی مسابقه کوچکی نیست. وقتی تیم را اعزام 
نمی کنند انگیزه ای برای بازیکن نمی ماند تا کار کند و مسابقه 
بدهد. ما در تیم ملی زنان شطرنج بازانی همچون اصغرزاده، 
محمدی، پروا بهزاد نظیف و طناز ازلی را داشتیم. وی در پایان در 

مورد مسابقات جام جهانی شطرنج نیز گفت: جام جهانی یکی از 
مهم ترین و سخت ترین مسابقات شطرنج است. در این مسابقات 
حریف من استرالیایی و استاد بزرگ زنان بود. ریتینگ حریفم 

حدودا ۳۰ تا کمتر از من بود اما بهتر بازی کرد. 
   دوچرخه سواری 

فرانک پرتوآذر، تنها دوچرخه سوار زن ایران در قهرمانی جهان 
۲۰۲۳ بود. او به همراه محمد گنج خانلو از امیدهای ایران برای 
گرفتن مدال بازی های آسیایی هانگژو بودند، اما با توجه به سفر 
بدون بازگشت گنج خانلو از اسکاتلند، این مسئولیت تنها بر 
دوش دختر رکابزن است و اکنون باید به تنهایی بار مدال آوری 
دوچرخه سواری ایران در هانگژو را بر دوش بکشد. با این حال 
به نظر می رسد در این مسیر تنها است و عنوان می کند حتی 
تامین تجهیزات و دوچرخه برای حضور در بازی های آسیایی 
نیز بر عهده خودش است. ملی پوش دوپرخه سواری زنان ایران 
در پاسخ به این پرسش ایسنا که فکر می کند تمام برنامه های 
آماده شدن او برای بازی های آسیایی به خوبی پیش رفت؟ تاکید 
کرد: سال های بسیار سختی رو پشت سر گذاشتم تا به این روزها 
برسیم. ناگفته ها زیاد است اما در حال حاضر تمام تمرکز من 
روی کسب بهترین نتیجه در بازی های آسیایی، قهرمانی آسیا 
و در نهایت کسب اولین سهمیه المپیک دوچرخه سواری بانوان 
ایران است. بدون شک بدون حمایت تیمم امکان آماده سازی 
را برای این رقابت ها به عنوان تنها نماینده دوچرخه سواری 
نداشتم. من تمام زندگی خودم و خانواده ام را صرف آماده 
سازی برای بازی ها کردم. در شرایطی که بخش های مربوطه 
در سال های گذشته هیچ اهمیتی به من ندادند. از برنامه ریزی، 
هزینه سفرها و شرکت در مسابقات و کارهای دریافت ویزا تا 
حتی تهیه دوچرخه و تجهیزات همه به عنوان یک ورزشکار بر 

عهده خودم بوده است. 
   تکواندو

قهرمان تکواندو جهان با اشاره به اینکه بالاترین قرارداد لیگ 
تکواندوی بانوان ایران ۴۰ تا ۵۰ میلیون تومان است، گفت: 
رقم قراردادها خنده دار است! به گزارش ایسنا، ناهید کیانی 
در حاشیه بازدید کیومرث هاشمی، سرپرست وزارت ورزش 
و جوانان، و محمود خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک، 
از اردوی تیم ملی تکواندوی مردان و زنان ایران قبل از اعزام به 
بازی های آسیایی هانگژو گفت: پس از تلاش های زیاد توانستم 

مقام قهرمانی جهان را به دست آورم و پاداش هایی گرفتم که 
برایم تعجب آور بود! او ادامه داد: سال ها تلاش کردم و سالیان 
زیادی طول کشید که به این جایگاه رسیدم. کیانی با بیان اینکه 
شغل ما ورزش است، عنوان کرد: خیلی بد است که با چنین 
حقوق و پاداش هایی باید زندگی خود را پشت سر بگذاریم، در 
حالی که تنها درآمد ما از طریق همین ورزش است. قهرمان 
تکواندوی جهان با اشاره به اینکه بالاترین مبلغ لیگ تکواندوی 
بانوان ایران ۵۰ میلیون تومان و واقعا خنده دار است، اظهار کرد: 
ما تلاش می کنیم که از طریق ورزش درآمد داشته باشیم، اما 
اگر به زندگی ما طی سالیان گذشته نگاه کنید می بینید که هیچ 

آورده مالی از ورزش نداشته ایم. 
   وزنه برداری

لعیا کریمی دختر وزنه بردار ایران در دسته ۷۱ کیلوگرم 
وزنه برداری نوجوان آسیا با رکورد ۸۳ یک ضرب، ۹۱ دوضرب 
و مجموع ۱۷۴ کیلوگرم نایب قهرمان آسیا شد. او در یک ضرب 
نقره و در دوضرب برنز گرفت. پس از قهرمانی آسیا ۲۰۲۳، 
اداره کل ورزش و جوانان استان البرز از علیرضا اسفندیاری 
قهرمان جوانان آسیا تجلیل کرد، اما گفته می شود در این 
مراسم از لعیا کریمی دیگر وزنه بردار این استان دعوت نشده 
است. لعیا کریمی در گفت وگو با ایسنا در این مورد بیان کرد: 
ابتدا از زحمات و حمایت های بی دریغ و دلسوزانه رئیس 
فدراسیون آقای انوشیروانی و نایب رئیس فدراسیون آقای 
سلیمی و همچنین آقای کوروش باقری سپاسگزارم. از رئیس 
و دبیر هیات وزنه برداری استان البرز برای حمایت از من تشکر 
می کنم. خدا را شاکرم که به مسابقات قهرمانی آسیا رفتم و 
نایب قهرمان شدم. اولین مدال آور استان البرز در وزنه برداری 
بانوان بودم اما متاسفانه با بی مهری های مدیر کل ورزش استان 
روبه رو شدم. او ادامه داد: من و یکی از ورزشکاران استان با هم 
در مسابقات آسیایی قهرمان و نایب قهرمان شدیم و در اداره 
کل ورزش و جوانان استان البرز از او تجلیل به عمل آمد و این 
در حالی بود که من هیچ گونه اطلاعی از این تجلیل نداشتم. 
حتی در این مدت هیچ پیام تبریکی از طرف اداره کل ورزش 
استان به من نداده اند. انتظار من از مدیر کل خیلی بیشتر از این 
بود چون او بالاترین مقام ورزشی استان است. امیدوارم برای 
این کار پاسخگو باشد چون ما ورزشکاران احتیاج به حمایت و 

تشویق داریم نه تبعیض. 
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گفت وگو

به رغم افتخارآفرینی های بین المللی 

حمایت؛ حلقه مفقوده ورزش بانوان 

  کوتاه 
فارس: سید مهدی رحمتی سرمربی نساجی درواکنش به 
این بحث که دیرآمدن نساجی قبل از هر بازی به قائمشهر به 
یک دغدغه برای هواداران و اهالی رسانه این شهر تبدیل شده 
به شکلی که تیم های حریف زودتر از نساجی می آیند و این 
تیم در قائمشهر تمرین نمی کند، پاسخ داد: اصلا نمی دانم 
باید چگونه این را بگویم. ۱۵ ماه در اراک زندگی کردم. ۲ سال 
هم در مشهد زندگی کردم. افرادی که با تیم متعلق به یک 
استان و یک شهر قرارداد می بندند باید بروند و در همان شهر 
کار کنند اما آیا در قائمشهر ابتدایی ترین امکانات وجود دارد؟ 
در تهران زمین تمرین، سالن بدنسازی و استخر در مجموعه 
خودم دارم. بازیکنانی که شاید آسیب دیده یا ضرب خورده 
باشند یا حتی خسته باشند، در همان مجموعه ای که واردش 
می شویم)کارگران تهران( همه امکانات را دارند. سرمربی نساجی 
اضافه کرد: خیلی دوست داشتم در این ۲ بازی که فاصله اش ۵ 
روز است در مازندران بمانم اما چنین امکاناتی نداشتیم. اگر در 
بازی بعدی ما یک بازیکن ضرب بخورد، چگونه باید او را به بازی 
بعدی برسانم؟ نشسته ایم و دنبال این هستیم که یک نفر همه 
کار برای ما انجام بدهد. چه قدر حدادیان می تواند همه چیز را 
هندل و هزینه کند؟ در تمام رشته های ورزشی استعداد داریم و 
برای همه رشته ها امکانات را فراهم کرده ایم اما آیا از ۲ سال قبل 
که نساجی آسیایی شده است، برای فوتبال این شهر و استان، 
آجری روی آجر گذاشته شده است؟ خیالشان راحت است که 
حدادیان است و خرج می کند. اگر یک کلنگ برای یک زمین 
تمرین و ۲ رختکن زده بودیم، الان کار تمام شده بود. می توانستم 
تیم را آورده و از این زمین استفاده کنم اما برای رسیدن به 
نزدیک ترین زمین باید یک ساعت با اتوبوس بروم. رحمتی 
عنوان کرد: آیا مربیان دیگر چنین کاری می کنند؟ اصلا بازیکن 
نباید چنین شرایطی داشته باشد. خودمان مشکل داریم. قبل از 
بازی یک ساعت طول می کشد تا اتوبوس به استادیوم برسد. در 
شهرهای دیگر مسافت هتل تا استادیوم نهایت ۱۵ تا ۲۰ دقیقه 
است اما در قائمشهر باید یک ساعت و نیم بازیکن را با اتوبوس 
ببرید و بیاورید. از مسئولان استان خواهش می کنم. اگر همین 
امروز هم شروع کنید، دیر است. همانگونه که تمام تیم های ایران 
از بازیکنان مازندرانی استفاده کرده و سود می برند، چرا خودمان 
نباید جایی داشته باشیم که از آنها استفاده کنیم. خود من به 
این کار علاقه دارم اما باید شرایط فراهم باشد که از آن استفاده 
کنیم. رحمتی درمورد متضرر شدن نساجی در ۲ بازی قبلی و 

انتظارش از کوبل داوری دیدار با گل گهر، 
گفت: نمی خواهم درمورد اتفاقات بازی اول 

صحبت کنم. آدمی 
نیستم که بخواهم 

عملی را انجام بدهم. 
قطعا چیزی دیده  ام که عکس 

العمل نشان داده ام. ی توانستم با 
توجه به شاهدانی که روی نیمکت 
داشتم و حرف هایی که بازیکنانم از 
داخل زمین شنیدند، از داور بازی 
شکایت کنم اما به احترام افشاریان 

و حسن زاده این کار را نکردم.

بیــن المــلل 
  کریم بنزما از وضعیت خود در الاتحاد راضی نیست 
و با سرمربی پرتغالی این تیم به مشکل خورده است.  کریم 
بنزما در فصل نقل و انتقالات تابستانی تصمیم گرفت که 
رئال مادرید را ترک کند تا پیراهن الاتحاد عربستان را بر تن 
کند. روزنامه الشرق الاوسط عربستان اعلام کرد که بنزما از 
وضعیت خود در الاتحاد راضی نیست و با سرمربی پرتغالی تیم 
به مشکل خورده است. الشرق الاوسط نوشت: رابطه بنزما و 
نونو سانتو شکر آب شده است. سرمربی تیم براین باور است 
که بنزما به درد تفکرات او نمی خورد و اصلا این بازیکن با 
درخواست او جذب نشده است. این روزنامه در ادامه نوشت که 
بنزما در گفت وگو با فردی که او را به عربستان آورد اعلام کرده 
که از کار کردن با نونو سانتو راضی نیست و این سرمربی رفتار 
مناسب و حرفه ای با او ندارد. الاتحاد در فصلی که گذشت 
توانست عنوان قهرمانی را در لیگ عربستان به دست آورد. با 
این شرایط احتمال جدایی بنزما زیاد است مگر اینکه سران 
باشگاه با سرمربی پرتغالی تیم ادامه ندهند که این احتمال 

هم وجود دارد.

شکست شهربانو منصوریان  
در انتخابی تیم ملی ووشو

فارس: شانزدهمین دوره مسابقات ووشو 
قهرمانی جهان طی روزهای ۱6 تا ۲۰ نوامبر 
۲۰۲۳ )۲۵ لغایت ۲۹ آبان ماه ۱۴۰۲( در »فورت 
ورث« واقع در ایالت تگزاس در کشور آمریکا 
برگزار خواهد شد. مرحله نخست انتخابی تیم ملی 
ساندا بانوان در وزن -۷۰ کیلوگرم روز سه شنبه 
۳۱ مرداد ماه سال ۱۴۰۲ در سکوت خبری بین 
صدیقه دریایی و شهربانو منصوریان برگزار شد و 
در نخستین مبارزه صدیقه دریایی موفق شد در دو 
راند شهربانو منصوریان را شکست دهد. این رقابت 
قرار است در سه مرحله برگزار شود و اگر دریایی 
در مرحله دوم انتخابی تیم ملی بازهم موفق به 
شکست منصوریان شود، شهربانو فرصت اعزام 
به مسابقات جهانی آمریکا را از دست خواهد داد.

خارج ازمستطیل سبز

یونایتد به زودی در چنگال قطری ها  
به گزارش اسپورت بیلد، روند تغییر مالکیت 
در منچستریونایتد در حال اتمام است. بر این 
اساس منچستریونایتد به زودی به دست 
قطری ها می افتد. آنطور که روزنامه انگلیسی 
سان می نویسد، گفته می شود که شیخ جاسم در 
رقابت برای خرید باشگاه برنده شده است. انتظار 
می رود این شیخ قطری حدود هفت میلیارد یورو 
)شش میلیارد پوند( برای خرید یونایتد پرداخت 
کند. بر این اساس شیخ جاسم در رقابت با جیم 
رتکلیف میلیاردر انگلیسی پیروز شد. مالکان 
فعلی منچستریونایتد یعنی خانواده گلیزر، در 
سال ۲۰۲۲ اعلام کردند که در حال بررسی 
فروش باشگاه هستند. در سال ۲۰۰۵ آنها باشگاه 
را به مبلغ ۷۵۰ میلیون پوند خریدند. هواداران 
سال هاست علیه گلیزرها اعتراض و آنها را به 

سقوط باشگاه متهم می کنند. 

خبـــــر

جایگاه فوتبال در کشورمان جای تأسف دارد 

در فوتبال ایران اگر هم پولی هزینه می شود برای سرگرم 
کردن مردم است و همه به دنبال شوآف و تبلیغات بیهوده 
هستند. سعی می کنند نمایشی را اجرا کرده باشند که هیچ 
پشتوانه ای در آن وجود ندارد. اولین موضوع در پیشرفت ورزش 
و فوتبال، بحث سرمایه گذاری روی متخصصان است که هم 
اکنون هیچ متخصص به روز و سطح بالایی در فوتبال ایران 
حضور ندارد. دلال ها بازیکنان خارجی درجه ۴-۵ اروپا یا برزیل 
را برای تیم ها جذب می کنند که هیچ تاثیرگذاری مثبتی روی 
کیفیت مسابقات لیگ برتر ندارند. در حالی که باشگاه های 
عربستان رونالدو و نیمار را می آورند، اما باشگاه های ایرانی دنبال 
نمایشی بدون ثمر هستند! در آوردن بازیکنان خارجی هم 
دلالی و رانت وجود دارد، چون هیچ کس دنبال کیفیت فوتبال 
نیست.  چندین سال است که هیچ منطق و اصولی در مسابقات 
لیگ برتر فوتبال ایران وجود ندارد. کار های دفاعی و هجومی 
تیم ها مشخص نیست و گاهی هم تیم ها در طول ۹۰ دقیقه چند 
فرصت محدود به دست می آورند. فوتبالی که باید از آن چیز 
یاد بگیریم و تحلیل داشته باشد، دیگر نبینیم، بهتر است. به 
خاطر همین موارد من هم خیلی اتفاقی لیگ برتر فوتبال ایران 
را نگاه می کنم.  جایگاه فوتبال در کشورمان جای تأسف دارد 
و شرم آور است. باشگاه های عربستانی با سرمایه گذاری وسیع 
بهترین و تاپ ترین بازیکنان دنیا را برای توسعه و ایجاد انگیزه 
جذب می کنند، اما ورزش ایران فلسفه اش نابودی و از بین بردن 
استعدادهاست. عربستان در چند دهه اخیر رشد فوق العاده ای 

کرده و بازیکنان شان، فوتبال را از ایرانی ها بهتر بازی می کنند.

سید شهرام هروی سرمربی تیم ملی کاراته 
کشورمان در خصوص وضعیت تیم ملی قبل از 

شروع رقابت های پیش رو صحبت کرد. 
 در خصوص آخرین شرایط کاراته کاها 
پیش از حضور در بازی های آسیایی هانگژو 

توضیح می دهید؟
با مشخص شدن ترکیب نهایی تیم ملی برای 
بازی های آسیایی بچه ها سخت در داخل اردوها 
در تلاشند تا به بهترین وضعیت ممکن خودشان 
را برسانند. خدا را شکر شرایط از همه نظر خوب 
است و تیم ما هم هفتم مهر ماه به هانگژو خواهد 
رفت. هم ما مربیان و هم خود ملی پوشان هم 
قسم شده ایم تا بتوانیم تا با تمام توان و بهترین 
انگیزه برای موفقیت کاراته ایران در این رویداد 
مهم به میدان برویم. کادر فنی هم در این میان 
سخت تلاش می کند تا کاراته کا های حاضر در 
اردو به شرایط آرمانی برسند. در کنار بخش های 
فنی، مباحث روحی روانی را در دستور کار قرار 
داده ایم. با توجه به وضعیتی که از بچه ها در 
داخل اردوها مشاهده می کنیم این نمودار به ما 
نشان می دهد در هر چهار وزن شانس رسیدن 
به کسب خوشرنگ ترین مدال را داریم آن هم 
به واسطه اینکه با انگیزه بالایی که در کاراته کاها 
وجود دارد خیلی دور از ذهن و تصور نیست تا 
مانند دوره های گذشته در این دوره هم بتوانیم 
بار دیگر باعث سربلندی رشته کاراته و ورزش 
ایران در چین شویم. به همین دلیل هم تمرینات 
و اردوها به بهترین شکل ممکن در حال انجام 

است و طبق برنامه پیش خواهیم رفت. 
در مورد مصدومیت جزئی ملی پوشان 

در داخل اردوها نیز توضیح می دهید؟
ما طبق برنامه ای که با هماهنگی فدراسیون 
ترسیم کرده ایم در مسیر رو به جلو حرکت 
می کنیم هرچند که در این بین هم بچه ها با 
مصدومیت های جزئی مواجه هستند که چندان 
نگران کننده نیست. امیدوارم روز به روز بهتر 
شوند تا ان شاءا... در زمان شروع رقابت ها در 
بهترین پیک آمادگی خودشان قرار داشته باشند 
تا در روی تاتامی بهترین عملکرد را از آنها شاهد 
باشیم. نکته ای که ما را امیدوار می کند این است 
که تمام بازیکنان با تجربه هستند، به طوری که 
هم تجربه و هم مسائل فنی می تواند به کمک 

آنها بیاید تا یک افتخار بزرگ به دست بیاورند. 
 انتظار شما از مسئولین وزارت ورزش 

چیست؟
ما از هیچ مقام مسئولی توقع چندانی نداریم 
هر چند که وظیفه خودم می دانم یک تشکر از 
هاشمی سرپرست جدید وزارت ورزش داشته 
باشم که به اردوی تیم ملی سر زدند و از نزدیک 
متوجه مشکلات ما در داخل اردوها شدند. 
با ورود هاشمی، نگاه ها به سمت کاراته نیز 
بهتر از قبل شده و همین مساله باعث ایجاد 
انگیزه بیشتر در میان بچه ها شده است تا به این 
خودباوری برسند که تلاش های خستگی ناپذیر 
آنها از چشم مسئولان دور نخواهد ماند. همچنین 
پس از بازی های آسیایی باید به استقبال 
مسابقات قهرمانی جهان برویم که هدف ما 
کسب نتایجی در خور شان کاراته ایران در این 
دو رویداد مهم است و امیدوارم مسئولان در این 
بین توجه خودشان را به رشته کاراته بیشتر از 
قبل کنند تا بتوانیم در این دو رویداد بهترین 

خودمان باشیم.

مسعود اقبالی 
 کارشناس فوتبال 

هروی: 
ما از هیچ مقام 
مسئولی توقع 

چندانی نداریم

توضیح سرپرست فدراسیون درباره برگزاری نشست کنوانسیون فوتبال زنان در سیدنی 

بادامکی: عدم حضور تماشاگران در آزادی به سرخابی ها لطمه می زند! 

سرپرست نایب رئیسی بانوان فدراسیون 
در مورد برگزاری نشست کنوانسیون فوتبال 
زنان در سیدنی توضیحاتی را ارائه کرد. مریم 
منظمی درمورد برگزاری نشست کنوانسیون 
فوتبال زنان در سیدنی، اظهار داشت: این 
نشست با حضور جیانی اینفانتینو، رئیس 
فدراسیون جهانی فوتبال و رئیس، دبیرکل و 
رئیس کمیته بانوان فدراسیون های عضو در 
روزهای ۱۸ و ۱۹ آگوست )۲۷ و ۲۸ مردادماه( 
در خصوص توسعه و پیشرفت فوتبال زنان در 
سیدنی برگزار شد. این کنوانسیون درمورد 
مجموعه ای از سخنرانی ها، جلسات پنل و 

نمایش داستان های موفقیت فوتبال زنان در 
سطح جهانی برگزار شد. وی در ادامه اضافه 
کرد: در روز اول این جلسه پنل های مختلفی 
از قبیل آموزش و توانمندسازی زنان )به سوی 
تغییرات اجتماعی بیشتر(، رهبری زنان و 
اهمیت آن برای موفقیت بیشتر و حرفه ای 
سازی فوتبال زنان برگزار شد و حاضرین در این 
نشست درباره این موضوعات به بحث و تبادل 
نظر پرداختند. این کنوانسیون مجموعه ای 
از سخنرانی ها، جلسات پنل و نمایش و 
داستان های موفقیت فوتبال زنان در سطح 
جهانی بود و برای ارتباط و به اشتراک گذاشتن 

بهترین شیوه ها را ارائه دادند. سرپرست 
نایب رئیسی بانوان افزود: تحرکات فرهنگی، 
خلق و هویت سازی در حوزه فوتبال بانوان، 
اثراث مثبت جام جهانی و تکنولوژی هایی که 
در این رقابتها از قبیل VAR و توپ جام جهانی 
مورد استفاده قرار گرفت، مواردی بود که در 
روز دوم این کنوانسیون مطرح شد. همچنین 
در حاشیه این نشست رئیس فدراسیون فوتبال 
کشورمان دیداری با اینفانتیو درباره بحث ورود 
بانوان به ورزشگاه ها داشتند و نکاتی مطرح 
شد. منظمی در پایان با اشاره به حضور تیم ملی 
زیر ۱۷ سال دختران در رقابتهای مرحله دوم 

قهرمانی آسیا گفت: این تیم در گروه A با تیم 
کره جنوبی، تایلند و هند به رقابت می پردازد. 
این مسابقات از ۲۵ شهریورماه به میزبانی تایلند 
برگزار می شود و از هر گروه ۲ تیم به مرحله 
نهایی مسابقات راه پیدا می کنند. برای بازیکنان 
و کادر فنی آرزوی موفقیت در مسابقات پیش رو 
را دارم. امیدوارم نتایج و عملکرد خوبی از این 
رقابت ها به دست بیاورند. بازیکنان این تیم، 
آینده فوتبال بانوان کشور را رقم می زنند. 
بچه ها باید سعی کنند بهترین بازی خود را در 
این رقابتها که منجر به نتیجه خوب هم باشد 

رقم بزنند. 

باشگاه اسپانیایی مالاگا در نقل و 
انتقالات تابستان امسال عملکرد قابل 
قبولی نداشته و همین مسئله موجب 
شد تا عده ای از هواداران به شیوه ای 
جالب اعتراض خود را نشان بدهند. 
هواداران مالاگا به دلیل استقبال از 
مسافران به عنوان خریدهای جدید 
این باشگاه در فضای مجازی مورد توجه 

قرار گرفته اند.

در شبی که کریستیانو رونالدو 
موفق به گلزنی نشد النصر یک 
کام بک رویایی در دقایق پایانی 
رقم زد و در حالی که بازی تا 
دقیقه 88 با نتیجه 2-1 به سود 
شباب الاهلی بود توانست 
3 گل در این لحظات به ثمر 
رسانده و با ستاره هایش جشن 

صعود بگیرد.

الشارجه در دیداری سخت مقابل 
تراکتور و هواداران پرشورش 
موفق شد تا با نتیجه سه بر یک به 
پیروزی برسد. شارجه با درخشش 
ستاره های خارجی خود پیانیچ، 
کامارا و کایو از این مرحله سخت 
عبور کرد و خود را به مرحله 
گروهی رساند. آنها در همان 
رختکن جشن صعود گرفتند.

ت
شــ

س نو
عک

        جشن   واکنش صعود

حسین بادامکی بازیکن پیشین پرسپولیس یکی از نکات 
منفی این تیم را نداشتن تماشاگر در استادیوم آزادی عنوان کرد 
و گفت: عدم حضور تماشاگر در استادیوم آزادی برای تیم های 
بزرگی مثل استقلال و پرسپولیس که هواداران زیادی دارند، 
ضربه بزرگی به این ۲ تیم وارد می کند و سبب می شود بازیکنان 

با انگیزه و روحیه بالایی برابر حریفان خود بازی نکنند. 
  عملکرد 

حسین بادامکی در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه پرسپولیس 
تا به امروز عملکرد موفقی در لیگ برتر داشت، اظهار کرد: از 
زمان شروع رقابت های لیگ برتر فوتبال، پرسپولیس با دو 

برد برابر آلومینیوم و تراکتور عملکرد موفقی در شروع لیگ 
داشت؛ به خصوص کسب ۳ امتیاز برابر تیم تراکتور که 
رقیب خوب و مدعی قهرمانی است و کار بزرگی انجام داد. 
قطعا این ۳ امتیاز خیلی به درد پرسپولیس خواهد خورد. 

  ضعف در برخی پست ها 
وی در پاسخ به این پرسش که تصور می کنید پرسپولیس 
در چه پست هایی ضعف دارد، گفت: در اوایل فصل هنوز 
چیزی مشخص نیست، اما به اعتقاد من پرسپولیس در خط 

حمله نیاز به بازیکن دارد و باشگاه و کادر فنی باید در این پست 
به دنبال جذب بازیکن خوب و باکیفیتی باشند. 

  جذب گلر دوم؟
این بازیکن پیشین پرسپولیس در پاسخ به این سوال که آیا 
این تیم با وجود بیرانوند باز هم نیاز به جذب دروازه بان دوم دارد 
یا خیر؟ تصریح کرد: درست است بیرانوند دروازه بان خوبی 
برای پرسپولیس است، اما احتمال هرگونه آسیب دیدگی 
وجود دارد و از این جهت پرسپولیس باید به فکر جذب 

دروازه بان دوم باشد. 
  رقبای پرسپولیس در کورس قهرمانی

بادامکی همچنین درباره حریفان اصلی تیم 
پرسپولیس در مسیر قهرمانی، گفت: سپاهان، 
استقلال و همچنین تراکتور که تیم خوبی را 
در این فصل بسته است، حریفان قدرتمندی 
برای تیم پرسپولیس هستند. البته تیم گل 
گهر نیز رقابت خوبی را تا به امروز داشته و این 
تیم نیز می تواند حریف خوبی برای پرسپولیس 
باشد، اما همچون فصل گذشته استقلال، 

سپاهان و تراکتور جزو تیم هایی هستند که برای قهرمانی 
رقابت می کنند. 

  کیفیت لیگ 
وی در پاسخ به این پرسش که لیگ را تا امروز چطور دیدید؟ 
خاطرنشان کرد: در هفته های اول تا تیم ها در شرایط بازی قرار 
بگیرند و جایگاه خود را پیدا کنند، ارزیابی درباره کیفیت لیگ 
درست نیست و بعد از گذشت چند هفته بهتر می توان وضعیت 

تیم ها در لیگ را قضاوت کرد. 
  تماشاگر 

بازیکن پیشین پرسپولیس یکی از نکات منفی تیم هایی 
همچون استقلال و پرسپولیس را نداشتن تماشاگر در استادیوم 
آزادی عنوان کرد و افزود: عدم حضور تماشاگر در استادیوم 
آزادی برای تیم های بزرگی مثل استقلال و پرسپولیس که 
هواداران زیادی دارد، ضربه بزرگی به این دو تیم وارد می کند و 
سبب می شود بازیکنان با انگیزه و روحیه بالایی برابر حریفان 

خود بازی نکنند. 
امیدوازم زودتر مشکل بازسازی آزادی مرتفع شود تا تیم ها 

از امتیاز میزبانی خود به خوبی استفاده کنند.


